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BJELOVAR Nakon što je izvršena detaljna analiza svih segmenata funkcioniranja Kluba,
potvrđena je težina situacije u kojoj se Klub već neko vrijeme nalazi. Naime, ozbiljnost
financijske situacije je tolika da je ugroženo i samo postojanje RK Bjelovar. Projekt je zamišljen
kroz nekoliko etapa, od kojih je financijsko-materijalna stabilnost na prvom mjestu, a potom
slijede stvaranje nove baze igrača kroz oživljavanje »Bjelovarske škole rukometa«, te
popularizacija RK Bjelovar i rukometa kao najtrofejnijeg bjelovarskog sporta.

  

Klub računa na potporu grada i građana, a o tome da su poduzeti svi mogući koraci govori i
Dinko Tandara, predsjednik izvršnog odbora RK Bjelovar: »U prvoj etapi stabilizacije smo
pokrenuli projekt 'Učlani se i ti', kojim želimo stvoriti stabilnu članski populaciju koja kroz zlatnu,
srebrnu, brončanu i opću člansku iskaznicu RK Bjelovar, postaje uvjetno rečeno jedno od Tijela
Kluba i podupire sve ostale aktivnosti. Kao jedan od načina sponzoriranje Kluba, ovih dana
upravo započinjemo i s projektom 'Postani kum' kojim sve zainteresirane pravne i fizičke osobe
mogu svojim slobodnim odabirom postati financijski pokrovitelji naših igrača. Taj vid
sponzorstva poznat je dulje razdoblje u športskom svijetu. Osobnim odabirom igrača kojem bi
zainteresirana osoba ili institucija postali 'kum', odnosno sponzor, određenom mjesečnom
uplatom dogovorenog financijskog iznosa ostvarili bi interaktivni odnos njega, igrača i Kluba, jer
bi tako olakšali Klubu izvršenje obveza prema igračima.  'Kum' bi nosio logo i ime osobe ili
tvrtke na službenom dresu, i tako ga reklamirao na svim službenim i neslužbenim utakmicama
kluba.«

  

Gradonačelnik Korušec pozvao je sve građane, obrtnike, gospodarstvenike te predstavnike
ustanova i institucija da podrže ovu akciju, i da koliko je moguće u ovim teškim vremenima
izdvoje sredstva za RK Bjelovar. »Moramo se svi zajedno boriti da pronađemo sponzore, da
pronađemo ljude koji su spremni pomoći.« Na prvo mjesto stavio je i sebe, te nadodao kako je i
sam uplatio zlatnu člansku iskaznicu, a od idućeg tjedna planira se i više aktivirati u traženju
sponzorstava za Klub.
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